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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  18.11.2022 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Milan Kušnier, Jana 

Muráňová, MUDr. Anton Ďukrech, Peter Valient, Ing. Rastislav Kretík                       
 

Neprítomní poslanci:     
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Pozvaná:  Ing. Jana Franeková – predseda miestnej volebnej komisie 
 
Občania: Katarína Kremeňová 

                  
 
1. Úvodné náležitosti:  

a) otvorenie zasadnutia, 
b) určenie zapisovateľa, voľba návrhovej a volebnej komisie a overovateľov zápisnice, 
c) oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva a odovzdanie osvedčení o zvolení 

novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného zastupiteľstva,  
d) zloženie sľubu novozvoleného starostu, prevzatie insígnií a prevzatie vedenia ustanovujúceho zasadnutia 

novozvoleným starostom,  
e) zloženie sľubu poslancov novozvoleného zastupiteľstva,  
f) vystúpenie starostu obce 

 
K bodu 1/ Úvodné náležitosti 

a) otvorenie zasadnutia  
Na úvod zasadnutia zaznela štátna hymna Slovenskej republiky. Rokovanie ustanovujúceho zasadnutia 
obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Kremeň, ktorý privítal všetkých prítomných na 
ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

b) určenie zapisovateľa, voľba návrhov a volebnej komisie a overovateľov zápisnice  
Za overovateľov zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia OZ navrhol poslancov Ing. Michala Ďurkecha a Ing. 
Rastislava Kretíka, do návrhovej a volebnej komisie navrhol poslancov Janu Muráňovú, Juraja Uríka a Milana 
Kušniera. Poslanci tento návrh jednomyseľne prijali. Za zapisovateľku určil Ing. Janu Franekovú  

c) oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva a odovzdanie osvedčení o zvolení 
novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného zastupiteľstva 
Oznámenie predložila Ing. Jana Franeková – predseda Miestnej volebnej komisie v Plevníku Drienovom. 
Správa je prílohou zápisnice a novozvolenému starostovi a novozvoleným poslancom odovzdala osvedčenia 
o zvoleniu 

d) zloženie sľubu novozvoleného starostu, prevzatie insígnií a prevzatie vedenia ustanovujúceho zasadnutia 
novozvoleným starostom  
Starosta zložil zákonom predpísaný sľub, podpísal ho a od predsedu MVK si prevzal insígnie. 

e) zloženie sľubu poslancov novozvoleného zastupiteľstva  
Starosta obce vyzval zvolených poslancov k zloženiu sľubu. Všetci 9 zvolení poslanci zložili zákonom 
predpísaný sľub a podpísali ho 
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f) vystúpenie starostu obce 
Novozvolený starosta obce Miroslav Kremeň v predniesol príhovor v nasledujúcom znení: 

 
Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, 
 
dovoľte mi, prihovoriť sa vám pri tejto slávnostnej príležitosti – ustanovujúceho zasadnutia nového obecného 
zastupiteľstva v Plevníku – Drienovom na ďalšie volebné obdobie rokov 2022-2026.  

V prvom rade Vám milá poslankyňa a milí poslanci chcem ešte raz zablahoželať k zvoleniu za poslancov 
obecného zastupiteľstva našej obce. Verím, že sa budeme spoločne usilovať o rozvoj našej obce   a o to, aby naše 
rozhodnutia boli správne, spravodlivé a v súlade s Ústavou a o zákonmi SR. Prajem vám pevné zdravie, pevné nervy, 
šťastie, lásku pokoj, pokoru, porozumenie a v neposlednom rade múdrosť a rozvahu vo funkcií poslanca obecného 
zastupiteľstva. Zároveň by som sa chcel srdečne poďakovať aj poslancom predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, 
ktorým týmto dňom zaniká funkcia poslanca OZ za to, že svojou činnosťou a rozhodovaním počas štyroch rokov prispeli 
k rozvoju našej obce. 

V dnešnej dobe sú verejné volené funkcie, ako sú tie naše neraz terčom nespokojnosti občanov,  sťažností, 
ohovárania a niekedy aj osobných útokov. Práca v obci a pre obec nie je jednoduchá, vyžaduje si zodpovednosť, 
trpezlivosť a odhodlanie, naša práca nie je o politike, ale o dobrých a spravodlivých riešeniach, ochote, vzájomnej úcte 
a spolupráci. Verím, že sme pripravení sa s touto úlohou popasovať. Len vzájomná spolupráca, úcta a dôvera môže 
našu obec posunúť k lepším zajtrajškom. Chcel by som plynule pokračovať v začatej práci a byť tým, ktorý bude ľudí 
v obci spájať a nie rozdeľovať. Výsledky volieb a dôvera, ktorú vo mňa vkladáte je pre mňa záväzkom a zároveň 
podporou v mojej ďalšej práci vo funkcií starostu obce. Teraz každého z nás čakajú ťažké časy, súvisiace s udalosťami 
vo svete, čo má za následok enormné zvyšovanie cien energií, potravín a vlastne všetkého tovaru a služieb. Som rád, 
že sa nám v minulom období podarilo znižovať spotreby energií obecných objektov ich rekonštrukciou a znižovaním ich 
energetickej náročnosti, v čom chcem pokračovať aj v ďalšom období. Treba si naplánovať krátkodobé, ale aj dlhodobé 
ciele a postupne ich napĺňať. Preto medzi moje hlavné priority tohto štvorročného funkčného obdobia, ako som to 
uvádzal v predvolebnej letáku bude patriť hlavne :  

 prestavba a prístavba Jurišového domu v centre obce s využitím pre obecný úrad, 

 otvorenie 3.triedy Materskej školy po presťahovaní OÚ, 

 komplexná rekonštrukcia objektu bývalej Jednoty s využitím pre rôzne prevádzky a byty, 

 vybudovanie vodovodu na Dolinu, 

 vybudovanie obecnej kompostárne, 

 realizácia kanalizácie v obci, 

 dokončenie miestnej komunikácie v lokalite Bukovanová  

 vybudovanie telocvične pri ZŠ, 

 dobudovanie kamerového systému v obci, 

 podpora rodín, príspevok pri narodení dieťaťa, 

 poskytovanie sociálnej služby a starostlivosť o starších občanov, 

 podpora kultúry, športu a  činnosti  všetkých zložiek pôsobiacich v obci, 

 podpora a organizovanie tradičných akcii konajúcich sa v obci. 

 údržba obecných objektov a verejných priestranstiev 
Uvedomujem si, že za každým sľubom je veľa práce, povinností a samozrejme aj finančných prostriedkov. Sme 

tu ale na to, aby sme sa o naplnenie naplánovaných cieľov pokúsili a skvalitnili si tak prostredie v ktorom žijeme. Preto 
som rád, že mám okolo seba dobrý kolektív zamestnancov a poslancov OZ, ktorým záleží na rozvoji našej obce a dobre 
poznajú problémy a potreby našej obce. Nie všetko sa dá zrealizovať za rok, dva alebo jedno volebné obdobie, ale 
postupnými krokmi sa snažíme vyhovieť potrebám a požiadavkám občanov. Ak sa tak nestalo, nie je to preto, že by sme 
nechceli, alebo nemohli, ale všetko má svoje pravidlá a postupy a v neposlednom rade všetko závisí od finančných 
možností obce. Za predchádzajúce roky som sa toho veľa naučil, vybudoval dobré vzťahy a získal potrebné skúsenosti, 
ktoré chcem využiť pri realizácii projektov a plánov v prospech rozvoja našej obce aj v ďalšom období. Chcel by som, 
aby sa naša dedina stala jednou veľkou rodinou, kde si budú ľudia navzájom pomáhať, správať sa k sebe ohľaduplne, 
navzájom sa rešpektovať a spoločne vytvárať hodnoty ktoré budú v prospech nás všetkých. Myslím si, že my občania 
našej obce sa nemusíme hanbiť za to že žijeme v tejto obci, práve naopak môžeme byť na to hrdí. Veď obec má 
výbornú polohu, nádhernú prírodu, svoju históriu a kultúru, okrem kanalizácie vybudovanú kompletnú infraštruktúru, 
koná sa tu množstvo podujatí a v neposlednom rade tu žijú šikovní a dobrí ľudia. 
Vážená poslankyňa, vážení poslanci, milí občania spoločne s vami verím, že nastávajúce štvorročné obdobie, ktoré nám 
dnešným dňom začína, sa nám podarí napĺňať naše predsavzatia a spoločne tak prispejeme k rozvoju našej krásnej 
obce. 
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K úvodným náležitostiam bolo prijaté uznesenie č. 55/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 2: Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutie zastupiteľstva 
Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov obecného zastupiteľstva, obecné zastupiteľstvo je uznášania 
schopné. Predložil na schválenie program ďalšieho rokovania obecného zastupiteľstva nasledovne: 

 
2. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva 
3. Poverenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v súlade 

so znením § 12 zákona o obecnom zriadení 
4. Zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov 
5. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 
6. Určenie platu starostu obce 
7. Rôzne 
8. Záver 

 
Nakoľko poslanci nemali žiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie programu, dal starosta obce o programe hlasovať. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 56/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 3/ Poverenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v 
súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení 
Starosta navrhol poslankyňu Janu Muráňovú zvolaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa 
§ 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods.5 piata veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 57/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 4/ Zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov 
Starosta navrhol zriadiť podľa § 14 Zákona SNR č. 369/1990 Zb.o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
obecnú radu na volebné obdobie 2022-2026. Za členov obecnej rady navrhol Janu Muráňovú, Milana Kušniera a Juraja 
Uríka. Zároveň navrhol verejnú voľbu členov obecnej rady. Spýtal sa, že či niekto z prítomných poslancov má návrh na 
zmenu alebo doplnenie členov obecnej rady a otvoril k tomuto bodu diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 58/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 5/ Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 
Starosta obce predložil poslancom návrh na zriadenie komisií OZ a predložil návrh na voľbu  ich predsedov a členov ako 
i náplň ich práce. Navrhol poslancom, aby sa hlasovalo spoločne o všetkých komisiách, ich predsedoch a členoch, a aby 
hlasovanie bolo verejné. S týmto návrhom poslanci súhlasili. Otvoril k tomuto bodu programu diskusiu, do ktorej sa nikto 
neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 59/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 6/  Určenie platu starostu obce 
Starosta oznámil poslancom, že jednou z povinností ustanovujúceho obecného zastupiteľstva  je určiť plat starostu 
obce. Návrh na určenie platu starostu predniesla p.Muráňová s tým, že navrhuje starostovi zachovať doterajší plat. Za  
dosiahnuté výsledky v predchádzajúcich volebných obdobiach a vzhľadom k tomu, že starosta pokračuje vo funkcii by 
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navrhla zvýšenie platu, ale na návrh starostu a vzhľadom na ekonomickú situáciu v krajine navrhuje zachovanie 
terajšieho platu – minimálny plat starostu podľa zákonných predpisov zvýšený o 40%. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 60/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 7/ Rôzne 
 Starosta poslancom navrhol schváliť nové zásady odmeňovania poslancov OZ vzhľadom na začiatok činnosti 

nového obecného zastupiteľstva a v snahe administratívne zjednodušiť odmeňovanie poslancov a členov komisií 
OZ. Poslanom OZ navrhol odmenu vo výške 20€ za účasť na zasadnutí OZ, komisie OZ alebo Obecnej rady 
a v rovnakej výške navrhol aj odmenu členom komisií OZ, ktorí nie sú poslancami OZ za účasť na zasadnutí komisie. 
Zástupcovi starostu navrhol odmenu vo výške 120€/mesiac. Odmeny navrhol vyplácať raz ročne. Odmeny 
zapisovateľom OZ navrhol riešiť v rámci systému odmeňovania zamestnancov obce. 
Ing. Michal Ďurkech navrhol uvedené odmeny poslancom a členom komisií OZ znížiť na výšku 15€. O návrhu Ing. 
Ďurkecha poslanci hlasovali a 8 hlasmi z 9 ho schválili. Celé znenie zásad odmeňovania poslancov je prílohou tejto 
zápisnice. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 61/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta predložil návrh na schválenie rozpočtového opatrenia OZ č. V/2022, ktoré sa týka konečného vysporiadania 
projektu zníženia energetickej náročnosti verejných budov – MŠ a OCÚ. Získané finančné prostriedky navrhol 
starosta využiť na úhradu časti nákladov na rekonštrukciu verejného osvetlenia, čím by sa znížila mesačná splátka 
za tento projekt. Vzhľadom na avizované uzatvorenie štátnej pokladnice v mesiaci december bolo potrebné toto 
rozpočtové opatrenia schváliť už na tomto zasadnutí OZ, keďže nasledujúce sa uskutoční až 15.12.2022 
Ing. Michal Ďurkech navrhol projekt rekonštrukcie verejného osvetlenia splácať podľa zmluvy a finančné prostriedky 
využiť na iný projekt, prípadne na tvorbu rezervného fondu.  
Juraj Urík predniesol prosbu občanov o realizáciu chodníka od cintorína smerom na Bujačiny. 
Starosta obce ozrejmil, že do konca roku už iný väčší kapitálový projekt vzhľadom na zákonné lehoty verejného 
obstarávania a čas potrebný na prípravu projektu nestihneme. Rozpočtové opatrenia sú však zvykom z dôvodu 
väčšej prehľadnosti pripravovať tak, aby bol rozpočet po každej zmene vyrovnaný, preto navrhol rozpočtové 
opatrenia schváliť v navrhovanom znení, pričom prípadné zmeny v splácaní rekonštrukcie verejného osvetlenia by 
sa realizovali až po prípadnom súhlase OZ, v prípade nesúhlasu finančné prostriedky ostanú na tvorbu rezervného 
fondu obce. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 62/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta obce vzhľadom na to, že ku 18.11.2022 sa mu skončil 1 pracovný pomer a začína sa mu nový, pričom 
skončený pracovný pomer by mal byť vysporiadaný aj z hľadiska dovolenky, požiadal OZ o schválenie preplatenia 
nevyčerpanej dovolenky za roky 2021 a 2022 celkom v rozsahu 33 dní, nakoľko vzhľadom na prebiehajúce projekty 
a výkon práce si túto nemohol vyčerpať do konca predchádzajúceho funkčného obdobia. Poslanci so žiadosťou 
súhlasili. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 63/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta obce informoval poslancov o poverení Jany Muráňovej na výkon funkcie zástupcu starostu. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 64/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 8/  Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Ďurkech           ............................................ 

 

                           Ing. Rastislav Kretík        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


